
Tour Code: TBG

5D4N
BANGKOK / SUAN PHUENG

 / KANCHANABURI

Thailand
泰国

网红打卡农场

The Scenery
Vintage Farm

 巨人咖啡
Moai Stone Statues

曼谷/宣蓬县/桂河桥

Malika R E 124 Village
古代茉莉之城

Wat Tham Sua
空中寺庙



Damnoen Saduak Floating Market

● Moai stone statues of different shapes and sizes can be seen in the Moai Coffee. In 
addition to the simulated Moai statues, there are also various special Moai statues, such as 
the Moai statues in the "Savardika" pose, toilets The previous moai statues of men and 
women make people smile knowingly. In addition to the Moai, there is also a scaled-down 
version of British Stonehenge.

● Baan hom Tien - There are many souvenir shops. There are lots of colourful and fragrant 
handmade candles for sale here, scented candles in all forms, peculiar colours and dots 
lined up here and there, and lots of creative art, just like celebrating Christmas or New Years 
all year round. Unique precious antiques, tin containers, antique lamps, old toys and other 
objects blend with the natural forest in the incense candle house.

● The Scenery Vintage Farm - Leave the noisy city and go to the quiet retro ranch, 
where you can also watch the rarely seen performances of sheep wool and ranch dogs, and 
you can also taste ice cream made of goat milk at your own expense, a photo spot that 
adults and children love.

SUAN PHUENG 

● Death railway station-Thailand-Myanmar Railway - During the Second World War in 
1942, Japan planned to build a railway between Ban Pong, Thailand and Thanbyuzayat, 
Myanmar. More than 7,000 British soldiers were captured and forced into the construction 
of the road. More than 2,000 people were in the area. He died and was buried in Chungkai 
Cemetery in Kanchanaburi. In 1944, the bridge was destroyed in half by the Allied bombing. 
After the war, part of the bridge was restored, and some of it was preserved in the museum. 
In 1957, director David Lian put this story on the screen, and the Bridge on the River Kwai 
gradually became a popular tourist attraction

● Malika R E 124 Village - Malika means jasmine �ower in the ancient Thai language, R.E. 124 
refers to the 124th year of the Chakri Dynasty, 1905 AD. This year was the year that changed 
everything for Thailand, because Rama V (the king who promoted the modernization of Thailand) 
, "The King and I" and "Anna and the King" are all �lms about him) completed the abolition of 
slavery in this year. There have been many reforms in the middle, and it was completely completed 
in 1905. This city is based on this year. Created, and then collected the various lifestyles of Thai 
people in this era

● Wat Tham Sua（cable car） - wat tham suea- is the most famous temple in Kanchanaburi. 
It is located on the banks of the River Kwai to the south of the city. There is a golden Buddha with 
a height of 18 meters in the temple. It can be seen from a distance. It is very spectacular.

SUAN PHUENG 

● Four Face Buddha – The official name is Erawan Shrine. It is a Hindu shrine in Bangkok. 
That houses a statue of Phara Phrom, the Thai representation of the Hindu creation god 
Brahma. A popular tourist attraction, it often features performances by resident Thai dance 
troupes, who are hired by worshipers in return for seeing their prayers at the shrine 
answered. 

● Maeklong Railway Market – one of the Seven Wonders of Thailand. This is a unique 
market that is held every day literally on the rail tracks. Just before the train arrivals, the 
market stallholders have to pull back their awnings and remove their produce from the 
tracks. They then have to repeat all of this when train returns.(remark: train arrival scheduled 
is subject to the change without prior notice)

● Damnoen Saduak Floating Market – One of the most famous floating markets in 
Thailand. This buzzing market is routinely crowded with hundreds of vendors and 
purchasers floating in their small rowing boats sellings and buying or exchanging their 
goods. it’s colourful, noisy, touristy but great fun.

BANGKOK

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved 
the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only

SCHEDULE

D2 BANGKOK/ SUAN PHUENG /
KANCHANABURI   (B/L/D)

•  Moai coffee suan phueng（free 1 hot coffee）
•  Baan hom Tien (Candle-Making Shop)
•  The Scenery Vintage Farm
•  Wat Tham Pu Wa
•  Wat Mettadhamma Pothiyan
 (Thousand Hands Guan Yin)

D1 ARRIVAL BANGKOK

•  Lhong 1919
•  Icon Siam Shopping Mall
•  China Town (Enjoy local dinner)

•  Giant Rain Tree
•  Wat Tham Sua（cable car）
•  Honey Farm
•  Four Face Buddha
•  JODD Fairs Market 

D4 KANCHANABURI  / 
BANGKOK (B/L)

•  Free and easy till airport transfer

D5 BANGKOK - DEPARTURE (B)

D3 KANCHANABURI 
   (B/L/D)

•  Death railway station
•  Enjoy classic train to
    station Tham krasae(1.5H)
•  Malika City R.E 124 Village
•  Won Dae Song (Korean Style Garden)
•  Local Night Market

    4+ 5      HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)
BANGKOK - Jasmine Resort Hotel or similar class       X 2 NIGHTS
KANCHANABURI - Felix River Khwae Resort Kanchanaburi or similar classX 2 NIGHTS

Western lunch
Thai Germen Pork Knuckle 
Kanchanaburi Buffet
Thai Buffet
5 Star Buffet

丹嫩沙多水上市场
Lhong 1919

1919 （百年码头火船廊景点）
Baan hom Tien

蜡烛之乡

TOURIST ATTRACTIONS:

Special Cuisine:

4 Breakfast / 3 Lunch / 2 Dinner



曼谷

精简行程

曼谷/宣蓬县/桂河桥 (早/午/晚餐)第2天

抵达曼谷第1天

桂河桥 (早/午/晚餐)第3天

宣蓬县

● 巨人咖啡- 摩艾咖啡內可見到大大小小不同造型的摩艾石像，除了有仿真的摩艾像，還
有各種特殊造型的摩艾，像是擺出”沙瓦迪咖”姿勢的摩艾像、廁所前的男女摩艾像，
讓人看了會發出會心一笑呢。除了摩艾像之外，這裡還有縮小版的英國巨石陣喔。

● 蜡烛之乡-里面有很多纪念品商店。这里出售许多色彩缤纷、香气扑鼻的手工蜡烛，各
种形式的香味蜡烛，奇特的颜色和点排列在各处，也有很多创造性的艺术作品，，就像
全年都庆祝圣诞节或新年。在香烛屋内，独特的珍贵古董、锡制容器、古董灯、旧玩具
和其他物品与天然森林融为一体。

● 网红打卡农场（剃绵羊毛和神犬表演）-离开喧闹的城市去到宁静的复古牧场，在里面
也可以观看鲜少看到的薅羊毛和牧场犬表演，也可以在里面自费品尝到羊奶制成的雪糕
，大人小孩都喜欢的拍照景点。

桂河桥

● 泰缅铁路-1942年第二次大戰時期，日本計劃在泰國Ban Pong與緬甸Thanbyuzayat之
間修築一條鐵路，被俘擄的7千多英國士兵被逼迫投入築路的工程，有2千多人在此喪生
，長眠於北碧府(Kanchanaburi)的Chungkai公墓，1944年盟軍的轟炸下這座橋毀損殆
半，戰後重新修復一部分，有些則保存在博物館內。1957年大衛連導演將這段故事搬上
銀幕，桂河大橋逐漸成為旅遊的熱門景點。

● 古代茉莉之城（含泰式古服）-Malika 是泰國古語中的茉莉花的意思, R.E. 124 則是指
卻克里王朝的124 年, 西元1905 年.這一年對泰國是改變一切的年份, 因為拉瑪五世 (促
使泰國近代化的國王, 《國王與我》《安娜與國王》都是描寫他的電影 )在這一年完成了
廢除了奴隸制.這中間經歷過不少改革, 1905年則是徹底完成.這個城就是以這個年份打
造出來，然後收集了泰國人在這個年代的各種生活方式。

● 空中寺庙（含缆车）-wat tham suea-是北碧府內最出名的寺廟，位於市中以南的桂河
河畔，寺內有一尊高18米的金色大佛，離遠已經可以看到，非常壯觀。

●  巨人咖啡(送一杯热咖啡)
●  蜡烛之乡(蜡烛制作店)
●  网红打卡农场（剃绵羊毛和神犬表演）
●  洞穴寺
●  千手观音

●  泰缅铁路
●  体验复古火车游桂河（1.5小时）
●  古代茉莉之城（含泰式古服）
●  韩式花园
●  当地夜市

●  百年大树
●  空中寺庙（含缆车）
●  蜂蜜农场
●  四面佛
●  曼谷新火车夜市

●  廊1919 （百年火船廊景点）

●  Icon Siam 购物商场
●  唐人街

● 四面佛 -在泰国被称有求必应佛，是曼谷著名的观光名胜。
● 铁路市场 -顾名思义就是一列火车会从市场中穿过，一天内总共要经过8列。在铁轨的

两旁摆满了货摊，琳琅满目，货摊离铁轨也不过10厘米的距离，摊主悠然的在这里卖货，
当火车警笛拉响时，所有的摊主会瞬间收起货摊，那速度可以用迅雷不及掩耳之势来形
容，火车经过后，市场又立刻恢复了刚才的热闹繁忙景象。因为这一特色，火车市场吸
引了来自世界各地的游客。

● 丹嫩沙多水上市场 -最有名出镜率最高的水上市场，号称泰文化的“水上主题公园”，
有超过100年的历史，但现在旅游商业化气息浓重。距市区约2小时车程，集市中，一条
条船上，劳动妇女们戴著独特的草帽，坐在满载水果、蔬菜和鲜花的小船上，穿梭於狭
窄的水道中，大声地吆喝叫卖，小河两岸有栉次鳞比的商店，出售各种特产和精美纪念
品，还有一家家临水面而居的水乡居民住宅，构成了一幅令人深感亲切而又典型的曼谷
印象图卷。

风味餐 ： 

西式午餐

泰式德国猪脚

桂河景自助餐

五星自助餐

桂河桥/曼谷 (早/午餐)第4天

●  自由活动至送往机场

曼谷 - 回程 (早餐)第5天

曼谷 -  茉莉花酒店或同级    x 2 晚
桂河桥 -  菲利克斯桂河度假村或同级  x 2 晚

4+5       豪华酒店 (3晚)

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,
会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

Death railway station
泰缅铁路

观光景点：

Hua Hin Railway Station
华欣火车站

JODD Fairs Market 
曼谷新火车青夜市

Four Face Buddha
四面佛

4 早餐/ 3午餐/ 2晚餐



General Information 

Travel Agent:

ICE HOLIDAYS SDN BHD 
(230643-X) KPK/LN:2441

Operated By

BANGKOK

*请自带多功能插座 *Please bring a universal electric plug adapter

 Summer 夏季
 1月 - 12月
 Jan - Dec
           20°C - 40°C

THAILAND : +66
泰国  : +66

货币
Currency

货币兑换率
Exchange Rate

电压
Voltage 

时差
Time Different

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

插头
Power Socket

行李托运
Luggage 
Allowance

THAI BAHT - THB
泰铢 - THB

100 THB = MYR 14
100 泰铢 = 马币 14

*Subject to currency of the day *以当天汇率为准

Voltage - almost always 220 V
电压 - 220伏特

Thailand (Bangkok) - 
Malaysia is 1 hour ahead of Bangkok
泰国 (曼谷) 
标准时差慢马来西亚时间1小时

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 
* Major credit cards such as Visa and Master card
   are mostly widely used

Check in Luggage : 20 kg 
Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND
1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin 
baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and 
does not weigh more than 7kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，
以及托运行李不超过20公斤

Departure Date:
出发日期:
Tour Fare:
团费: 
Tipping:
小费:
Visa:
签证:

Flight :
航班行程:
Airport Tax & Fuel Surcharge:
机场税及燃油附加费:
Agent Collection Fee:
旅行社代收费:
Travel Insurance:
旅行保险:

TOTAL :
总数:

A320

Type A型 (2-pin脚)


